

معتمدون لانداز تأشيرات العمل وتصديق الشهادات لقنصلية المملكة العربية السعودية

VACANCY

JOB

يرجى المابلع بانك قرأت الماعلان عن طريق موقع شركة المهدف للتوظيف

A leading Contracting Company in KSA is seeing to recruit the following

Infrastructures Project manager

Masters/ bachelor's degree in Civil Engineering Discipline with Project Management skills

An MBA in Managements an additional qualification but not compulsory

A minimum of 15 years of project Management and operations experience at least 10 years in purely on Project Management position

Knowledge of the policy & Procedures of Site operations

Knowledge of Project execution process & QC

Solid knowledge of Saudi Engineering council requirements on project Management preferred

eng@targetj

Please send your CV to

[o.com](mailto:eng@targetj)

ملاحظة هامة

- جميع الاعلانات - بقس

ننشرها كما تردنا من الشركات المعلنة او من المواقع الاخبارية دون تحمل اى مسؤولية

(للمتابعة اخر الماعلانات اولما باول يرجى مراجعة موقعنا كل نصف ساعة حيث يتم تحديث الماعلانات وبشكل مستمر كل نصف ساعة)

TARGETJO

ادعوا اصدقائك للاشتراك معنا لتصل جميع اعلانات التوظيف الى بريدكم المالكتروني مباشرة